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Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit  

Bezuidenhoutseweg 73  

2594 AC Den Haag  

 

Ref: Ontwerpregeling betreffende het komend seizoen 2022-2023 niet openen ( beheer) van de jacht 

op konijnen en/of hazen in Nederland. 

 

Beste Minister Cristianne van der Wal, 

 

Allereerst wil ik mij aan sluiten bij alle reeds genoemde argumenten.  

Het voornemen om de jacht op haas en konijn te sluiten, draagt zeker niet bij aan een gemotiveerd 

wildbeheer. Deze regelgeving is wederom bedacht door zoals wij (mensen uit de praktijk) zeggen, 

mensen in Den Haag achter hun bureaus. Personen die niet meelopen in de praktijk, vaak geen weet 

hebben van hoe het er aan toe gaat in onze natuur. Die niet aan alle eisen hoeven te voldoen waar 

wij als jagers, maar ook de boeren, landbouworganisaties, weidevogelprojecten en -organisaties wel 

aan dienen te voldoen. En waar wij elke dag mee bezig zijn. Met liefde voor het dier maar ook voor 

de natuur.  

Wij in de praktijk, durf ik oprecht te stellen, zijn beter op de hoogte van de gang van zaken, dan 

iedereen in Den Haag die denkt er wat van te weten.  

En wat ik het meest betreur, is dat men in Den Haag, zoals vaak, van de foutieve, onjuiste tellingen 

uitgaat. Als jagers dienen wij zorg te dragen voor gezonde wildpopulaties, en dat doen we graag.  

In samenwerking met de boeren hebben wij goede afspraken, en ook zij geven aan dat de populatie 

nu ruim voldoende is, wanneer de jacht zou worden stopgezet, dan kan dit leiden tot schade aan 

land en gewassen en dat is iets wat we zeker niet willen.  

De samenwerking tussen jager en boer is bij ons goed georganiseerd, maar de samenwerking tussen 

Den Haag en ons kan vele malen beter. 

Om te beginnen gebruik de juiste telgegevens, ga in gesprek met de FBE’s, WBE’s en agrarische 

natuurverenigingen en leg die cijfers dan eens naast de telgegevens die door het Ministerie worden 

gebruikt. Dan komt u al snel tot de conclusie dat er iets aan die telgegevens schort. U gaat namelijk 

uit van alleen de tellingen van SOVON, een instantie die zich voornamelijk bezighoudt met de telling 

van vogels, en dan de hazen erbij doet. Maar als jager kan ik u vertellen dat de meeste hazen overdag 

rusten en einde dag pas tevoorschijn komen en dan zijn de medewerkers van SOVON alweer naar 

huis. Dit is geen eerlijke telling. 

 

 

 



 

Ik vraag u dan ook, ga uit van de juiste gegevensinformatie en draai deze voorgenomen regeling 

terug. Laat de verantwoordelijkheid bij de FBE, WBE en haar jagers/beheerders, dit heeft altijd goed 

gewerkt!  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jachtcombinatie Willeskop te Montfoort 

Hans van Benschop en Jan van de Poll 


